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Finansudvalget 

Folketinget 

14. april 2021 

Finansudvalget har i spørgsmål 1 af 8. april 2021 stillet mig føl-

gende spørgsmål vedrørende aktstykke om salg af Banedanmarks 

del af Vejle Godsplads, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF). 

Spørgsmål nr. 1: 

Vil ministeren oplyse, om der er igangværende klagesager vedrø-

rende Vejle kommunes planer for anvendelse af grunden eller flyt-

ningen af jernbanesporene? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmål for Banedanmark. 

Banedanmark har oplyst, at man den 9. april er blevet gjort be-

kendt med, at der er indgivet en klage til Miljø- og Fødevareklage-

nævnet vedrørende miljøvurderingen af projektet. Banedanmark er 

ikke part i forhold til klagen og har ikke yderligere viden om kla-

gens substans eller eventuelle betydning for byudviklingsprojektets 

realisering. 

Klagen vil ikke have indflydelse på Banedanmarks salg af arealet til 

ejendomsudviklingsvirksomheden NPV A/S, da Banedanmark ved 

et salg er sikret tilstrækkelige midler til at bygge et erstatningsan-

læg uanset hvilket plangrundlag, der måtte være gældende for om-

rådet. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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